

## Satisfying Alfredo MAC N' CHEESE



Shrimp Alfredo  
MAC N' CHEESE

### CHICKEN ALFREDO

تشیکن الفريڊو



8,000

Macaroni smothered with our homemade Alfredo sauce, grilled chicken, and mozzarella cheese

معكرونه مغطاة بصوص الألفريڊو، قطع دجاج مشوي، وجبنه موزاريلا

### SHRIMP ALFREDO

شريمب الفريڊو



10,000

Macaroni smothered with our homemade Alfredo sauce, mozzarella cheese, and our perfectly spiced grilled shrimps

معكرونه مغطاة بصوص الألفريڊو، جبنه موزاريلا، و قطع شريمب متبل مشوي

### PHILLY CHEESE STEAK

فيلبي تشيز ستيك



16.500

Tender seasoned steak, tossed with sautéed onions and fresh mushrooms, topped with melted mozzarella cheese and creamy mayo in a perfectly toasted hoagie roll. Served with fries and coleslaw

شرائح من الستيك الطري مقلّب بالبصل المقلي والفطر الطازج مع جبنه الموزاريلا الذائبة والمايونيز الكريمي مقدم في خبز هوجي رول محمص. تقدم مع بطاطا والكولسلو



### CORN DOGS

كورن دوغز



7,500

Hot dogs dipped in cornmeal batter and deep fried. Served with honey mustard sauce

من الأكلات المحببة للأطفال والكبار، قطع من الهوت دوغ مغمسة بخليط دقيق الذرة ومقلية. مقدمة مع صوص الهانني ماسترد



**CRAVEABLE  
SUMMER  
Flavors**  
ARE HERE



SCAN THE QR CODE TO  
DOWNLOAD THE APP



EARN DOUBLE BUCKS ON ALL LISTED ITEMS!

# Our SPECIALTIES

SERVED WITH FRIES

## Step 1 CHOOSE YOUR FAVORITE MEAL

### TRADITIONAL WINGS

الأجنحة التقليدية



12,250

12 traditional bone-in wings. Roll your sleeves up because its about to get saucy!

١٢ جناح دجاج بالعظم مغطس بالصوص المفضل لكم

### BONELESS\*

بونلس



10,750

8 hand breaded chunks of chicken fillet. Tender, Juicy and Crispy

٨ قطع من فيليه الدجاج الطري و مغطسة بالصوص المفضل لكم

\* BREADED CHUNKS OF CHICKEN FILLET

### BREADED WINGS

الأجنحة المقرمشة



10,750

8 bone-in wings, breaded to perfection. Crispy, Crunchy and Delicious

٨ أجنحة بالعظم مقرمشة و مغطسة بالصوص المفضل لكم

### CRISPY CHICKEN STRIPS

شرائح دجاج مقرمشة



10,750

4 hand breaded chicken fillet strips, the crispiest in town! Also available in a grilled option

٤ قطع من فيليه الدجاج المقرمش مغطسة بالصوص المفضل لكم. متوفرة بالدجاج المشوي حسب الرغبة

## Step 2 CHOOSE YOUR SAUCE

**BUFFALO RANCH**  
بافلو رانش  
A love affair made for wings



**BAM BAM**  
بام بام  
Double your pleasure



**DYNAMITE**  
ديناميت  
An explosion of creamy heat



Bam Bam

# Mouthwatering TEX-MEX

### CHICKEN ALFREDO

تشيكين ألفريدو



12,500

Toasted tortilla stuffed with grilled chicken, mushrooms, mozzarella cheese, and our homemade Alfredo sauce. Served with fries

خبز تورتيلا محمص بالدجاج المشوي، فطر، جبنة موزاريلا وصوص الألفريدو. تقدم مع البطاطس المقلية

### PHILLY STEAK

فيللي ستيك



14,000

Toasted tortilla stuffed with sliced steak, mushrooms, onions, mayonaise, and mozzarella cheese. Served with fries

خبز تورتيلا محمص بقطع الستيك، فطر، بصل، مايونيز، جبنة موزاريلا. تقدم مع البطاطس المقلية

### PIZZA

بيتزا



12,000

Toasted tortilla stuffed with pepperoni, bell peppers, tomatoes, mushrooms, onions, mozzarella cheese, and pizza sauce. Served with fries

خبز تورتيلا محمص، بيببروني، فلفل أخضر حار، طماطم، فطر، بصل، فليفلة خضراء، جبنة موزاريلا. تقدم مع صوص البيتزا والبطاطس المقلية

### SPICY PIZZA

سبايسي بيتزا



12,000

Toasted tortilla stuffed with pepperoni, bell peppers, tomatoes, mushrooms, onions, hot green peppers, mozzarella cheese, and pizza sauce. Drizzled with a touch of Buffalo sauce and served with fries

خبز تورتيلا محمص، بيببروني، فلفل أخضر حار، طماطم، فطر، بصل، فليفلة خضراء، جبنة موزاريلا، مغطاة بالقليل من صوص البافلو. تقدم مع صوص البيتزا والبطاطس المقلية



Spicy Pizza  
QUESADILLA

## Crave worthy TACO

### SHRIMP TACO

شريمب تاكو



12,000

Juicy, perfectly spiced shrimp served in two soft flour tortillas packed with our Cilantro Lime Slaw, Mixed Cheese, & Dynamite Sauce

شريمب مشوي يقدم مع سلطة سيلانترو لايم سلو وصلصة الديناميت والجبن بخبز التورتيلا



Shrimp  
TACO